
 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Komite for oppvekst 

Stad: Einedalen skule,  

Dato: 30.04.2019 

Tid: 14:30 – 17:15 
 
 
Medlemer som møtte: 
Birgitte Sævik Pedersen Leder KRF 
Edel Kvalsund Goksøyr Medlem KRF 
Oddmund Voldsund Medlem H 
Jarle Digernes Medlem AP 
Paul Johan Remøy Medlem FOLK/SP 
   
   
 
 
Forfall: 
Rakel Anett Gjelseth NESTL AP 
Jan Arve Drabløs MEDL H 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
   

 
 
Andre: 
Brit Synnøve Torvik, oppvekstavdelinga 
Jan Helge Langberg, rektor Einedalen skule 
Petter Ole Kopperstad, ass.rektor Einedalen skule 
Thomas Spiro 
 

 

Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 
Edel Kvalsund Goksøyr og Jarle Digernes 
 
Orienteringar: 
Brit Synnøve Torvik gjekk gjennom tilstandsrapporten. 
Representantane frå Einedalen skule informerte om skulen og viste komiteen bygg og uteområde. 
 
 

Underskrifter 
 
 
 

Edel Kvalsund Goksøyr  Birgitte Sævik Pedersen              Jarle Digernes 
leiar 



 
 
 
 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 11/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 12/19 Protokoll frå førre møte 
PS 13/19 Referatsaker 
PS 14/19 Tilstandsrapport for grunnskulen 2018. 
  

 
 
Referatsaker: 
 

RS 13/19 Privat planforslag for tre rorbuer på Budaneset, Leikong. 
Høyring/offentleg ettersyn. 

RS 14/19 Forslag til reguleringsplan for massedeponi i Sandvika gnr. 59 
bnr. 1. Høyring/offentleg ettersyn. 

RS 15/19 Planforslag til avgrensa høyring/offentleg ettersyn: 
Reguleringsendring for Bergshaugen nord, gnr. 28, bnr. 6 m. fl. 

RS 16/19 Varsel om oppstart av reguleringsarbeid: Detaljreguleringsplan 
for Fosnavåg hamn-Nørvågen 

RS 17/19 F-sak 202/18 Særutskrift Utlegging til offentleg ettersyn. Leite 
fritidsområde. 

 
 
 



PS 11/19 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 
 
 

PS 12/19 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
Protokoll frå forrige møte låg føre. 
 
 
 

PS 13/19 REFERATSAKER 

Møtebehandling: 
Referatsaker frå avdelingane låg føre og vart tekne til vitende. 
 
 
 

PS 14/19 TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKULEN 2018. 

Møtebehandling: 
Birgitte Sævik Pedersen (Krf) kom med slikt framlegg: 
 
«Kommunestyret bed om at det vert laga ein plan med konkrete tiltak for å auke 
leseferdigheitene for dei svakaste elevane i Herøyskulen. 
 
Planen skal leggast fram for komite for oppvekst innan utgangen av 2019.» 
 
Framlegget frå Birgitte Sævik Pedersen vart samrøystes vedteke. 

Tilråding i Komite for oppvekst - 30.04.2019  
Kommunestyret bed om at det vert laga ein plan med konkrete tiltak for å auke 
leseferdigheitene for dei svakaste elevane i Herøyskulen. 
 
Planen skal leggast fram for komite for oppvekst innan utgangen av 2019. 
 

MØTET SLUTT! 


